

2023 World Masters Weightlifting Championships

Registration Instructions

[World Championship 2023 | International Masters Weightlifting Association \(imwla.com\)](#)

Canadian Masters Weightlifters –

1. Renew your WCHM membership for 2023. [Membership – WCHMasters](#)
2. Renew your Provincial Association Membership that will include all of 2023.
3. **Before May 19th**, contact National Chair, yours truly, cmwfhc.onc@hotmail.com, to request approval to participate.
4. State your full name, age and bodyweight category, qualifying meet, (no local competitions), and your entry total. **Qualifying period starts August 25, 2022.**
5. There are no qualifying totals for our **Para Weightlifters**, but they must indicate their PW Category and provide their Health Care Professional Approval [WCHM-Health-Care-Professional-approval-for-para-weightlifter.pdf \(wchmasters.org\)](#)
6. After receiving approval from the Canadian Masters National Chair, you will receive more information regarding how payment is made (\$250 CAD) and how you will receive the access code.
7. Using the access code provided by the Canadian Masters National Chair, complete your registration via IMWA www.imwa-reg.com **before June 19th 2023**. After registration is completed, there are **no refunds**.
8. Accommodation information <https://wieliczkaifmasters2023.com>

Championnats du monde d'haltérophilie maîtres 2023

Instructions d'inscription

[World Championship 2023 | International Masters Weightlifting Association \(imwla.com\)](#)

Maîtres canadiens haltérophiles –

1. Renouvelez votre adhésion à la WCHM pour 2023. [Membership – WCHMasters](#)
2. Renouvelez votre adhésion à une association provinciale qui comprendra toute l'année 2023.
3. **Avant^{le} 19 mai**, contact président national, votre humble serviteur, cmwfhc.onc@hotmail.com,

de demander l'approbation de participer.

4. Indiquez votre nom complet, votre âge et votre catégorie de poids corporel, votre compétition de qualification (pas de compétitions locales) et votre total d'inscriptions. **La période de référence commence le 25 août 2022.**

5. Il n'y a pas de totaux admissibles pour nos **para haltérophiles**, mais ils doivent indiquer leur catégorie PW et fournir leur approbation professionnelle de la santé [WCHM-Approbation-du-professionnel-de-la-sante.pdf](https://wchmasters.org/WCHM-Approbation-du-professionnel-de-la-sante.pdf) (wchmasters.org)

6. Après avoir reçu l'approbation de la chaire nationale de maîtrise canadienne, vous recevrez plus d'informations sur la façon dont le paiement est effectué (250 \$ CAD) et comment vous recevrez le code d'accès.

7. À l'aide du code d'accès fourni par la Chaire nationale des maîtres canadiens, remplissez votre ration d'registre par l'entremise de l'AMSMI www.imwa-reg.com **avant le 19^{juin} 2023**. Une fois l'inscription terminée, il n'y a **pas de remboursement**.

8. Informations sur l'hébergement. <https://wieliczkaifmasters2023.com>